

Příloha č. 2 ve znění dodatku č. 1 ke kolektivní smlouvě na období let 2021-2024 (tento dodatek je platný a účinný od 1. 1. 2022):

### Platné tarifní třídy a mzdové tarify na VŠCHT Praha

| Platnost    | A1     | A2     | A3     | A4     | A5     | A6     | A7     |
|-------------|--------|--------|--------|--------|--------|--------|--------|
| od 1.6.2007 | 26 000 | 23 700 | 21 800 | 19 400 | 18 200 | 17 000 | 15 200 |
| od 1.6.2014 | 28 600 | 26 100 | 24 000 | 21 300 | 20 000 | 18 700 | 16 700 |
| od 1.6.2018 | 31 400 | 28 700 | 26 400 | 23 400 | 22 000 | 20 500 | 18 300 |
| od 1.6.2019 | 34 600 | 31 600 | 29 100 | 25 800 | 24 200 | 22 600 | 20 200 |
| od 1.1.2021 | 34 600 | 31 600 | 29 100 | 25 800 | 24 200 | 22 600 | 20 200 |
| od 1.1.2022 | 34 600 | 31 600 | 29 100 | 25 800 | 24 200 | 22 600 | 20 200 |

| Platnost    | V1     | V2     | V3     | V4     | V5     |
|-------------|--------|--------|--------|--------|--------|
| od 1.6.2007 | 20 000 | 18 000 | 16 500 | 15 000 | x      |
| od 1.6.2011 | 20 000 | 18 000 | 16 500 | 15 000 | 14 500 |
| od 1.6.2014 | 22 000 | 19 800 | 18 200 | 16 500 | 16 000 |
| od 1.6.2018 | 24 200 | 21 700 | 20 000 | 18 100 | 17 600 |
| od 1.6.2019 | 26 700 | 23 900 | 22 000 | 20 000 | 19 400 |
| od 1.1.2021 | 26 700 | 23 900 | 22 000 | 20 000 | 19 400 |
| od 1.1.2022 | 26 700 | 23 900 | 22 000 | 20 000 | 19 400 |

| Platnost    | B0     | B1     | B2     | B3     | B4     | B5     | B6     | B7     |
|-------------|--------|--------|--------|--------|--------|--------|--------|--------|
| od 1.6.2007 | 23 600 | 20 800 | 18 200 | 15 600 | 13 900 | 12 300 | 10 700 | 9 750  |
| od 1.1.2015 | 23 600 | 20 800 | 18 200 | 15 600 | 13 900 | 12 300 | 10 700 | 9 750  |
| od 1.1.2016 | 23 600 | 20 800 | 18 200 | 15 600 | 13 900 | 12 300 | 10 700 | 10 300 |
| od 1.1.2017 | 23 600 | 20 800 | 18 200 | 15 600 | 13 900 | 12 300 | 11 800 | 11 000 |
| od 1.1.2018 | 23 600 | 20 800 | 18 200 | 15 600 | 13 900 | 12 300 | 12 300 | 12 300 |
| od 1.6.2018 | 25 900 | 22 800 | 20 000 | 17 100 | 15 200 | 13 500 | 13 500 | 13 500 |
| od 1.6.2019 | 28 500 | 25 100 | 22 000 | 18 900 | 16 800 | 14 900 | 14 900 | 14 900 |
| od 1.1.2021 | 28 500 | 25 100 | 22 000 | 18 900 | 16 800 | 15 200 | 15 200 | 15 200 |
| od 1.1.2022 | 28 500 | 25 100 | 22 000 | 18 900 | 16 800 | 16 200 | 16 200 | 16 200 |